
بازیگران  آرا به جمع  علیرضا 
سریال »افرا« اثر بهرنگ توفیقی 
اضافه شده و نقش یک پزشک 
را ایفا کرده. مهدی سلطانی، 
مهدی هاشمی و پژمان بازغی 

نیز از دیگر بازیگران سریال هستند.

سینما و تلویزیون 6

پرویز پرستویی روز پنج شنبه در 
ــدای تندیس شهید  مراسم اه
دریاقلی سورانی حضور داشته 
و این تندیس را به نمایندگی 
از مدافعان سلامت، به دکتر 

نمکی وزیر بهداشت اهدا کرده است.

ماهور الوند در جمع اعضای 
هیئت داوران جشنواره فیلم 
ــاه و عــکــس دانــشــجــویــان  ــوت ک
حضور دارد. نرگس آبیار، پگاه 
آهنگرانی، احسان عبدی پور و 

مرتضی فرشباف نیز از دیگر داوران این رویداد 
هستند.

چهره ها و خبر ها

جواد رضویان در جدیدترین اثر 
و  بیست  »صفر  تلویزیونی اش 
یک«، طعنه های سیاسی زیادی 
زده. مورد پربازتاب اخیر، کنایه 
این سریال به مــردی است که 
گفته بود جهیزیه دخترش در اغتشاشات سوخته 

است.

حمیدرضا پــگــاه از امــشــب با 
ســریــال »خــانــه امـــن« ساخته 
یک  شبکه  بــه  معظمی  احمد 
ــن مــجــمــوعــه 50  مـــی آیـــد. ایـ
قسمتی، به تهدیدات داعش و 
حمایت کشورهای غربی از این گروه تروریستی 

می پردازد.

منصور ضابطیان درباره دوری 
از تلویزیون گفته است تلویزیون 
خانه اوست و کسی از خانه اش 
قهر نمی کند. به دلیل سلیقه 
و نظر مــدیــران قبلی، شرایط 

حضور او در تلویزیون وجود نداشته است.
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ســریــال تاریخی »بـــوم و بــانــو« ساخته سعید 
سر  پشت  که  هفته ای  چهارشنبه  سلطانی، 
گذاشتیم، پس از پخش 41 قسمت به پایان 
رسید. پخش این سریال بهانه ای شد تا با افسانه 
ناصری که نقش شخصیت »آرنوش« را در سریال 
بازی کرده بود، درباره این مجموعه، حضور موفق 
او در نمایش خانگی با سریال »هم گناه« و فعالیت 
جدیدش در تلویزیون که سریال »صبح روز بعد« با 
موضوع زندگی شهید شهریاری است،گفت وگو 

کنیم که در ادامه می خوانید.

قبلا در گفت وگویی از نقش کلیشه ای مادر 	 
در سریال ها انتقاد کرده بودید، چه چیزی 

باعث شد نقش »آرنوش« را بپذیرید؟
بله، گفته بودم بسیاری اوقات در فیلم نامه که 
نقش مادر را می خوانیم نوشته »مادر نسرین« 
یا »مادر سعید«، انگار این مادر به خودی خود 
هویت و اسمی نــدارد. بی هویتی مادر، از فیلم 
نامه با همین که اسمی برایش در نظر نمی گیرند 
شروع می شود، اما در »بوم و بانو« مادر خارج از 
منزل در یک مزون کار می کند، کنش دارد، برای 
کمک کردن به دخترش به تیمسار رجوع می کند 
تا بتواند از مخمصه ای که در آن گیر افتاده نجات 
پیدا کند. یک مقدار با مادرهای کلیشه ای تفاوت 

داشت و حضورش در روند داستان موثر بود.

ریتم سریال »بوم و بانو« کمی کُند بود، نظر 	 
شما چیست؟

من حدود 20 قسمت از سریال را ندیدم، اما در 
آن بخش هایی که من دیدم، شاید چون وقفه و 
فاصله افتاده بود، متوجه این ریتم کند نشدم در 
نتیجه نمی توانم اظهارنظری بکنم، اما خودم 
خیلی با قصه ارتباط برقرار کردم، چون همیشه 
داستان هایی که خط سیاسی دارد و قصه های 
عاشقانه هم در کنارشان دیده می شود می تواند 

جذاب باشد، مثل فیلم »دکتر ژیواگو«.

به تازگی با سریال »هم گناه« در نمایش 	 

خانگی موفق بودید، به نظرتان علت استقبال 
مخاطبان از این مجموعه چه بود؟

»هم گناه« ریتم بسیار خوبی داشت که یکی 
از مهم ترین ویژگی های سریال بود، علاوه بر 
این داستان ها و شخصیت ها خیلی واقعی به 
نظر می رسیدند، آدم با آن ها همذات پنداری 
می کرد، داستان هرکدام از شخصیت ها و 
کلا قصه کشش بسیار خوبی داشت و مسائلی 
مطرح شده بود که نمی توانستند در تلویزیون 
یا سینما به آن هــا بپردازند، به عنوان مثال 
ازدواج با زنی بــزرگ تر و یک دختر ترنس. 

این ها به جذابیت سریال افزوده بود.

پایان بندی سریال به دلیل مبهم ماندن 	 
سرنوشت بعضی شخصیت ها مــورد انتقاد 

مخاطبان قرار گرفت، نظر شما چیست؟
من پایانش را ندیدم، اما اگر این طور به نظر 
می رسد شاید ترفندی بوده که بتوانند داستان را 
ادامه بدهند، چون همان زمانی که کار می کردیم 
هم می دانستیم سریال خوبی خواهد شد. البته 
این احتمال، استنباط من است و از طرف آقای 
کیایی چیزی نمی گویم. در کل بسیاری از فیلم ها 
هم پایان باز دارند و زندگی هم واقعا همین طور 
است، خیلی وقت ها نمی توان سرنوشت محتوم 
هیچ کس را که مثلا می ماند، می میرد یا جدا 
می شود ، تعیین کرد. به نظرم گاهی پایان باز هم 

خودش جذابیت دارد.

پس با این حساب سریال کاملا ظرفیت دارد 	 
که فصل سومی هم داشته باشد؟

من فکر می کنم این طور است.

عــده ای معتقد بودند مرگ »زیبا فخری« 	 
باعث می شود غیبت این شخصیت و خلأ او در 

فصل سوم کاملا احساس شود.
بله، حضور خانم تهرانی خیلی موثر بود، ایشان 
وزنــه بزرگی در سینماست و مــردم هم او را 

بسیار دوست دارند.

به نظرتان ممکن اســت غیبت ایشان به 	 
فصل جدید لطمه بزند یا فصل سه هم می تواند 

جذابیت خاص خودش را داشته باشد؟
چــون بخش هایی از زنــدگــی اش را ندیدیم، 
شاید بشود مثلا از طریق فلاش بک کارهایی 
انجام داد که در سریال حضور داشته باشد. 
ترفندهای زیادی می شود در این زمینه به کار 

برد، نویسنده ها بلدند چه کار کنند )می خندد(.

»هم گناه« تنها تجربه شما در نمایش خانگی 	 
است، چرا تا به حال در سریال های این مدیوم 

بازی نکرده بودید؟
پیشنهاد نشده بــود. آقــای کیایی که نویسنده 
سریال »نقطه سر خط« به کارگردانی آقای سعید 
آقاخانی بودند، بازی من را در آن سریال دیده 
بودند ، همان زمان محبت داشتند و گفتند که 
بازی من را دوست داشتند و به من  گفتند یادم 
مانده بود که هروقت خواستم کار کنم از حضور 
شما هم استفاده کنم. من هم بسیار ذوق زده و 
خوشحال شدم که آقای کیایی دوست دارند با من 
کار کنند و طبیعتا برای من هم شگفت انگیز بود.

خود شما مخاطب نمایش خانگی هستید؟	 
نه، من فقط »شهرزاد« را می دیدم.

چــرا؟ فرصت نداشتید یا سریال ها مورد 	 
پسندتان نبوده است؟

یک مقدار با سریال ها ارتــبــاط روانــی برقرار 
نمی کنم. این طور نیست که به محض انتشار یک 
سریال آن را تماشا کنم. صبر می کنم واکنش ها 
را بگیرم، ببینم نظر مردم چیست، بعد اگر خوب 
باشد می بینم. البته نمی خواهم بگویم در این 
مدت سریال خوبی ساخته نشد، اما کار آقای 

فتحی را خیلی دوست داشتم و پیگیر آن بودم.

سریال »بیمار استاندارد« که جزو معدود 	 
سریال های طنز شماست، از آی فیلم در حال 
پخش است، چرا کمتر آثار کمدی بازی کردید، 

پیشنهادها بیشتر غیرکمدی بوده؟
ــار کـــردم، اما  در حــد تله فیلم هــم کمدی ک
مفاهیمی در فیزیک، صــورت و نگاه آدم ها 
وجود دارد که نمی توان از آن فرار کرد. چهره 
من هم جدی و مقتدر است و خودم هم خیلی 
ــدارم کمدی کــار کنم، مگر ایــن که  انگیزه ن
کمدی موقعیت باشد و در آن صورت جدی 
بودن من به چشم بیاید. در کار آقای آقاخانی 
هم نقش کمدی بازی نمی کردم یعنی در قصه 
هم بــرای ایــن شخصیت اصــلا نقش کمدی 
طراحی نشده بود. پیشنهادها این طور بوده و 

اشکالی هم ندارد اگر کمدی کار نکنم.

مشغول بازی در سریال جدیدی هستید؟	 
بله در حال بــازی در سریالی مربوط به شهید 
»مجید شهریاری« نخبه انرژی هسته ای هستم. 
طبق تحقیقاتی که انجام شده این شخصیت 
با مادربزرگش ارتباط عاطفی زیــادی داشته، 
این مادربزرگ در آن زمان مدیر مدرسه بوده و 
به شهید شهریاری کمک می کند و به او آموزش 
می دهد که یک سال زودتر به مدرسه برود، چون 
احساس می کند با بقیه بچه ها متفاوت است و 
هوش بیشتری دارد. من این نقش را با ته لهجه 
ترکی بازی کردم، البته ما ترکی حرف نزدیم و 

فقط با لهجه صحبت می کنیم.

  درگذشت کریم اکبری مبارکه
و بالا گرفتن اعتراض ها به ادامه تولیدات

کرونا باز هم سینماگران را قربانی 
می کند؟

با درگذشت بازیگر باسابقه تئاتر، سینما و تلویزیون 
بر اثر کرونا، انتقادات فراوانی درباره ادامه تولیدات 

نمایشی مطرح شده است.
کریم اکبری مبارکه روز پنج شنبه 8 آبان بر اثر ابتلا 
به بیماری کووید-19 چشم از جهان فروبست. 
این بازیگر پیش کسوت که سال ها سابقه حضور در 
تئاتر، سینما و تلویزیون را داشت، به خاطر بازی در 
فیلم سینمایی »مرگ یزدگرد« به کارگردانی بهرام 
ــرادی« در  بیضایی و حضور در نقش »ابــن ملجم م
سریال »امام علی)ع(« به کارگردانی داود میرباقری 
شناخته می شد. گفته می شود وی در صحنه سریال 
»جشن سربرون« به تهیه کنندگی حسن نجاریان که 
برای سیمافیلم ساخته می شود، درگذشته است. به 
همین دلیل، پس از درگذشت این بازیگر 68 ساله، 
انتقادات فراوانی درباره ادامه تصویربرداری تولیدات 
سینمایی و تلویزیونی در روزهای اخیر، در فضای 

مجازی مطرح شده است. 
توقف تصویربرداری پروژه، در حالی انجام نشده که 
تست کرونای لاله اسکندری دیگر بازیگر این سریال 
11 روز پیش مثبت اعلام شد و این بازیگر به قرنطینه 
ــال، در شرایطی که مشخص بود  ــت. با ایــن ح رف
بازیگران یا عوامل دیگری نیز در پشت صحنه سریال 
»جشن سربرون« به کرونا مبتلا شده اند، تولید این 
سریال متوقف نشد. این در حالی است که بازیگران 
به واسطه حضور در اتاق گریم و جلوی دوربین، بخش 
زیادی از ساعات کاری را بدون استفاده از ماسک 
سپری می کنند و در صورت ابتلای یکی از آن ها 
به ویروس کرونا، احتمال همه گیری در میان دیگر 
عوامل پروژه بسیار بالاست. مشخص نیست زنده یاد 
کریم اکبری مبارکه  در پشت صحنه این سریال به 
کووید-19 مبتلا شده یا خیر، با این حال با توجه 
به شیوع این بیماری در میان عوامل این اثر، به نظر 

می رسد همین اتفاق افتاده است.


